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NARADĘ PROWADZILI DYREKTORZY DEPARTAMENTÓW EKONOMICZNYCH MENiS I KBN  NA SALI BYŁO CIASNO, ALE CIEKAWIE

       
GOŚCI POWITAŁ REKTOR UNIWERSYTETU ZIELONOGÓRSKIEGO  CZY KRYZYS FINANSÓW PAŃSTWA DLA UCZELNI OKAŻE SIĘ GŁĘBOKI?

N A R A D A
dyrektorów administracyjnych, kanclerzy i kwestorów uczelni MENiS
Będzie to trudny rok – przedstawiciele

Ministerstwa Edukacji Narodowej i Sportu
nie ukrywali tego faktu przed dyrektorami
administracyjnymi, kanclerzami i kwestorami
uczelni państwowych, którzy w od 11 do 13
kwietnia przebywali na dorocznej naradzie,
tym razem zorganizowanej przez MENiS
i Uniwersytet Zielonogórski w Łagowie
Lubuskim. Zaplanowane w budżecie państwa
na 2002 rok wydatki na szkolnictwo wyższe
na poziomie prawie 6 mld  800 mln na pewno
będą niewystarczające. Zabezpieczono środki
na wynagrodzenia, ale na wydatki rzeczowe
będzie o 20 proc. mniej pieniędzy niż rok
temu, chociaż wtedy też nakłady na ten cel
były niższe niż w latach ubiegłych. Dlatego
też dyrektor Departamentu Ekonomicznego
MENiS Halina Kumoś już teraz zapowie-

działa rozpoczęcie prac nad przyszłorocznym
budżetem, aby wcześniej przygotować się na
ewentualne ograniczenia czy niespodzianki.
Takie jak na przykład konieczność obniżenia
skali inwestowania budżetowego w uczel-
niach MENiS w roku 2002, co w konsekwen-
cji spowoduje spowolnienie procesów inwe-
stycyjnych w zakresie zarówno zadań konty-
nuowanych jak i tych znajdujących się
w różnych fazach zaawansowania. Zaplano-
wane dotacje na inwestycje szkół wyższych
zostały ograniczone do poziomu ok. 67 proc.
planu po zmianach w 2001 r.

O finansowaniu działalności szkół wyż-
szych w roku 2002 mówił z-ca dyrektora
Departamentu Ekonomicznego MENiS –
Witold Pakuła.

Generalnie w tym roku we wszystkich

dziedzinach jest mniej pieniędzy niż w latach
poprzednich, może poza środkami na pomoc
materialną dla studentów, które utrzymano na
poziomie 2001 roku. Te jednak były bardzo
ograniczane do tej pory, nadszedł więc czas
aby ograniczyć inne wydatki (np. na inwesty-
cje). Podczas narady zapewniono jednak
dyrektorów, że ministerstwo będzie robić
wszystko aby w 2003 roku nakłady budżeto-
we na szkolnictwo wyższe były zdecydowa-
nie większe niż teraz. Uczestników narady
bardzo zainteresowało wystąpienie dyrektora
Departamentu Ekonomicznego KBN - Elż-
biety Szumańskiej, które wywołało dyskusję
o finansowaniu działalności naukowo-
badawczej.

Poza sprawami budżetu zajmującymi
zdecydowanie większą część narady mówio-
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no też i o innych sprawach dotyczących szkół
wyższych. Na zaproszenie organizatorów
o „Kształtowaniu kosztów odpłatności za
zajęcia dydaktyczne w szkolnictwie wyż-
szym na tle kontroli NIK” mówił kwestor
Uniwersytetu Wrocławskiego Ryszard Żu-

kowski, a zagadnienie Państwowej Inspekcji
Pracy w szkolnictwie wyższym przedstawił
Okręgowy Inspektor Pracy w Zielonej Górze-
Franciszek Grześkowiak.

Niemal trzydniowy pobyt w Łagowie dał
uczestnikom narady możliwość wymiany

doświadczeń, a także pozwolił na wyjaśnie-
nie wątpliwości i przedyskutowanie proble-
mów dotyczących finansów uczelni.

Ewa Sapeńko

DOPIERO W ŁAGOWSKIM AMFITEATRZE UDAŁO SIĘ WYKONAĆ ZBIOROWE ZDJĘCIE

      
OD PRAWEJ – DYREKTORZY HALINA KUMOŚ I WITOLD PAKUŁA Z MENiS W TAK SZEROKIM GRONIE WSZYSTKICH UCZELNI MENiS SPOTKANO SIĘ PO RAZ PIERWSZY

      
DYR. BOGUMIŁ GRYCNER Z KOSZALINA PO LATACH PRACY PRZECHODZI NA EMERYTURĘ ZABYTKOWY ŁAGÓW POZWOLIŁ ODETCHNĄĆ PO CAŁODNIOWYCH OBRADACH


